

**St. Mary's Indian Band and St. Mary's Indian Band Council** *Appellants*

*v.*

**The Corporation of the City of Cranbrook** *Respondent*

and

**The Attorney General of Canada** *Intervener*

**INDEXED AS: ST. MARY'S INDIAN BAND *v.* CRANBROOK (CITY)**

File No.: 24946.

1997: September 23.

Present: Lamer C.J. and La Forest, L'Heureux-Dubé, Sopinka, Gonthier, Cory, McLachlin, Iacobucci and Major JJ.

#### RE-HEARING ON ISSUE OF COSTS

*Costs — Costs not awarded in original judgment — Re-hearing sought to determine issue of costs — Extension of time granted for making application for re-hearing — Re-hearing granted — Costs awarded at re-hearing.*

RE-HEARING on issue of costs of an appeal heard by the Supreme Court of Canada, [1997] 2 S.C.R. 657. Costs awarded.

Written submissions only by *John L. Finlay*, for the appellants.

Written submissions only by *Nancy Brooks*, for the respondent.

The judgment of the Court was delivered by

<sup>1</sup> THE CHIEF JUSTICE — The application for extension of time and the application for re-hearing are

**La bande indienne de St. Mary's et le conseil de la bande indienne de St. Mary's** *Appellants*

*c.*

**La ville de Cranbrook** *Intimée*

et

**Le procureur général du Canada** *Intervenant*

**RÉPERTORIÉ: BANDE INDIENNE DE ST. MARY'S *c.* CRANBROOK (VILLE)**

Nº du greffe: 24946.

1997: 23 septembre.

Présents: Le juge en chef Lamer et les juges La Forest, L'Heureux-Dubé, Sopinka, Gonthier, Cory, McLachlin, Iacobucci et Major.

#### NOUVELLE AUDITION SUR LA QUESTION DES DÉPENS

*Dépens — Dépens non adjugés dans le jugement original — Nouvelle audition demandée pour trancher la question des dépens — Prorogation de délai accordée pour demander la tenue d'une nouvelle audition — Nouvelle audition accordée — Dépens adjugés à la nouvelle audition.*

NOUVELLE AUDITION sur la question des dépens relatifs à un pourvoi entendu par la Cour suprême du Canada, [1997] 2 R.C.S. 657. Dépens adjugés.

Argumentation écrite seulement par *John L. Finlay*, pour les appellants.

Argumentation écrite seulement par *Nancy Brooks*, pour l'intimée.

Version française du jugement de la Cour rendu par

LE JUGE EN CHEF — La demande de prorogation et la demande de nouvelle audition sont accueill-

granted. Costs are awarded to the respondent, City of Cranbrook, on the appeal, [1997] 2 S.C.R. 657, and on the application to extend time and for re-hearing.

*Judgment accordingly.*

*Solicitors for the appellants: Arvay, Finlay, Victoria.*

*Solicitors for the respondent: MacKenzie, Murdy & McAllister, Vancouver.*

lies. Les dépens sont adjugés à la ville de Cranbrook intimée à l'égard du pourvoi, [1997] 2 R.C.S. 657, et des demandes de prorogation et de nouvelle audition.

*Jugement en conséquence.*

*Procureurs des appellants: Arvay, Finlay, Victoria.*

*Procureurs de l'intimée: MacKenzie, Murdy & McAllister, Vancouver.*